
INFORMACJA Z PRAC BURMISTRZA 

MIASTA I GMINY KĘPNO 

W okresie od dnia 26 sierpnia 2015 r. do dnia 17 września 2015 r 

 

1. Oświata, Kultura, Sport i Fundusze Europejskie 

  

1.1 Szkolenie z pomocy materialnej dla uczniów 

W czwartek, 27 sierpnia 2015 r. w sali sesyjnej ratusza odbyło się spotkanie przedstawicieli 

szkół podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych z terenu Gminy Kępno, którzy w 

poszczególnych placówkach zajmują się bezpośrednio realizacją Programu Rządowego 

„Wyprawka szkolna” z pracownikami WOKSiFE. Spotkanie miało na celu przedstawienie 

procedur związanych z Programem oraz omówienie zaleceń pokontrolnych Urzędu 

Wojewódzkiego. Przy tej okazji przypomniano także zgromadzonym o stypendium szkolnym 

dla uczniów. 

 

1.2 Awanse nauczycielskie rozdane 

W czwartek, 27 sierpnia 2015 r. odbyła się uroczystość, podczas której Burmistrz wręczył akty 

stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego.  

Na zaproszenie Burmistrza Miasta i Gminy Kępno do Urzędu Miasta i Gminy przybyli 

nauczyciele oraz dyrektorzy placówek oświatowych, w których pracują awansowani 

nauczyciele. W tym roku awans na nauczyciela mianowanego uzyskało pięciu nauczycieli: Pani 

Magda Kłodnicka i Aneta Machelak z Przedszkola Samorządowego nr 2 w Kępnie, Pani 

Katarzyna Pindor–Hełka ze Szkoły Podstawowej w Myjomicach, Pani Karolina Hłądzyńska ze 

Szkoły Podstawowej w Hanulinie oraz Pani Małgorzata Hojka z Gimnazjum Nr 1 w Kępnie.  

 

1.3 Partnerska wizyta delegacji z Encs 

W dniach 28 - 31 sierpnia 2015 r. w Kępnie przebywała delegacja z węgierskiego Miasta Encs. 

Była to w tym roku kolejna wizyta partnerska przybliżająca nasze samorządy.  

Tym razem odwiedzili nas: Zastępca Burmistrza Bertalan Kléri oraz Sekretarz Marianna 

Szántó.  

W piątek na kępińskim Rynku członkowie delegacji oklaskiwali zespoły, które wystąpiły 

podczas koncertu rockowego wieńczącego cykl „Muzyczne lato”, a podczas sobotniego festynu 

pożegnali wspólnie z kępnianami lato. 



W niedzielę, 30 sierpnia nasi goście uczestniczyli w zorganizowanych w Kępnie Dożynkach 

Powiatowo–Gminnych. 

Podczas pobytu w naszej gminie odwiedzili między innymi: kępiński Ratusz, Przedszkole 

Samorządowe Nr 4, zwiedzali „Wodociągi Kępińskie”, a także Zakład Zagospodarowania 

Odpadów w Olszowie.  Podczas wizyty w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kępnie 

mieli okazję zapoznać się z bazą dydaktyczną i odciągnięciami tej placówki.  

Podczas spotkań z Burmistrzem Piotrem Psikusem i Przewodniczącym Rady Miejskiej 

Andrzejem Stachowiakiem goście z Encs nie ukrywali zadowolenia ze współpracy z kępińskim 

samorządowcami, zapewniając gotowość do dalszej wymiany doświadczeń oraz podejmowania 

wspólnych polsko-węgierskich przedsięwzięć.   

 

1.4 Dożynki powiatowo-gminne 

W dniu 30 sierpnia 2015 r. na kępińskim Rynku odbyły się dożynki powiatowo – gminne, które 

Urząd Miasta i Gminy w Kępnie współorganizował ze Starostwem Powiatowym.  

Program uroczystości dożynkowych obejmował m.in. przejazd korowodu dożynkowego, mszę 

świętą, obrzęd wieńca i chleba, przemówienia Starosty oraz Burmistrza, a także część 

artystyczną w wykonaniu Zespołu Pieśni i Tańca „Przygodzice”. Uroczystości zakończyły się 

koncertem zespołu „Gang Marcela” i zespołu „Side Squad”. 

Podczas dożynek każdy mógł spróbować lokalnych potraw wykonanych przez mieszkańców.  

 

1.5 Wizytacja organu prowadzącego w szkołach podstawowych 

W poniedziałek, 31 sierpnia 2015 r. Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Funduszy 

Europejskich pani Małgorzata Frala-Kędzior wraz ze swoim zastępcą panią Karoliną Górecką 

przeprowadziły wizytację szkół prowadzonych przez Gminę Kępno. Tematyką objazdu było 

przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego, wakacyjne remonty i inwestycje w szkołach 

oraz realizacja wniosków jakie zostały ustalone przy okazji wcześniejszej wizytacji w szkołach 

przez Komisję Oświaty Rady Miejskiej w Kępnie. 

 

1.6 Nowy dyrektor Przedszkola w Hanulinie 

W poniedziałek, 31 sierpnia 2015 r. odbyło się spotkanie Burmistrza Piotra Psikusa z panią 

Marią Szupińską. W związku z nierozstrzygniętym konkursem na stanowisko dyrektora 

Przedszkola Samorządowego w Hanulinie Pan Burmistrz zaproponował powierzenie tego 

stanowiska Pani Szupińskiej – nauczycielowi tego przedszkola – w trybie art. 36a ust. 4 ustawy 

o systemie oświaty. Wcześniej organ prowadzący przedszkole zasięgnął opinii Rady 



Pedagogicznej oraz Rady Rodziców tej placówki. W związku z powyższym na okres 5 lat od 

dnia 1 września 2015 r. do dnia 31 sierpnia 2020 r. dyrektorem Przedszkola Samorządowego 

w Hanulinie została Pani Maria Szupińska.  

 

1.7 Narodowe Czytanie „Lalki” 

W sobotnie przedpołudnie, 5 września 2015 r. na Skwerze Pocztowym w Kępnie, odbyło się 

Narodowe Czytanie „Lalki” Bolesława Prusa. Ogólnopolska akcja pod patronatem Pary 

Prezydenckiej ma na celu popularyzację czytelnictwa oraz polskich pisarzy. 

Czytanie fragmentów „Lalki” Samorządowa Biblioteka Publiczna zorganizowała przy 

współpracy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1. Na Skwerze Pocztowym mogliśmy 

wysłuchać fragmentów powieści. Czytali: Burmistrz Miasta i Gminy Kępno Piotr Psikus, 

Redaktor Naczelny „Tygodnika Kępińskiego” Mirosław Łapa, redaktor „Ilustrowanego 

Tygodnika Powiatowego” Maria Łabuda, Prezesa Spółki „Projekt Kępno” Janusz Nowak, 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 Bogumiła Drobina, nauczyciele Aleksandra 

Dymek, Aleksandra Kowalek, Paweł Nowak, uczennice Monika Ilska, Jagoda Ruszkowska, 

Dawid Budziak. Śpiewem uroczystość uświetniły Katarzyna Zielińska i Katarzyna Kwaśniak. 

 

1.8 Narada organu prowadzącego z dyrektorami szkół 

W czwartek, 10 września 2015 r. odbyło się spotkanie Burmistrza, Przewodniczącego Rady 

Miejskiej, Przewodniczącego Komisji Oświaty RM, Skarbnika Miasta i Gminy, Naczelnika 

Wydziału Rozwoju oraz Naczelnika i pracowników WOKSIFE z dyrektorami placówek 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Kępno. Celem spotkania było min. omówienie 

tematów oświatowych w związku z rozpoczętym nowym rokiem szkolnym, omówienie założeń 

do budżetu na 2016 rok. 

 

1.9 Gminna Rada Seniorów w Kępnie  

W dniu 10 września 2015 r. Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podał do publicznej wiadomości 

w formie obwieszczenia wyniki wyborów do Gminnej Rady Seniorów w Kępnie. 

Członkami Gminnej Rady Seniorów w Kępnie wybrani zostali: 

1) Kazimierz Czworowski  

2) Andrzej Dyba  

3) Grzegorz Florczak  

4) Maria Jasnowska  

5) Maria Kwaśniewska  



6) Marian Lorenz  

7) Andrzej Mikołajczyk  

8) Józef Wojciech Sosnowski  

9) Maria Witek  

10) Anna Wojtaszek  

Pierwsze posiedzenia Gminnej Rady Seniorów w Kępnie odbędzie się w dniu 17 września 2015 

r.  

 

1.10 Bezpłatne badania profilaktyczne dla mieszkańców  

W poniedziałek, 14 września 2015 r. w Kępnie na terenie Kępińskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji przeprowadzone zostały bezpłatne badania w ramach programu profilaktycznego 

schorzeń układu oddechowego. Badania finansowane są przez Samorząd Województwa 

Wielkopolskiego. 

Akcja profilaktyczna przeprowadzona została przez Wojewódzki Specjalistyczny Zespół 

Zakładów Opieki Zdrowotnej Chorób Płuc i Gruźlicy w Wolicy koło Kalisza przy 

organizacyjnym wsparciu Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie.  

Badania, w których po uprzednim zarejestrowaniu się mogły wziąć udział osoby powyżej 18 

roku życia, objęły wykonanie zdjęcia rentgenowskiego klatki piersiowej oraz spirometrię, czyli 

badanie określające sprawność płuc. Prześwietlenia cyfrowym aparatem rentgenowskim nowej 

generacji wykonywane były w ambulansie usytuowanym przed halą sportowo-widowiskową 

Kępińskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, a badania spirometryczne w jednej z sal wewnątrz 

hali. Po dokonaniu oceny przez lekarzy specjalistów chorób płuc, wyniki badań zostaną 

przesłane na adresy domowe pacjentów. 

Tradycyjnie już akcja cieszyła się dużym zainteresowaniem mieszkańców.  

W ciągu pięciu godzin jej trwania 95 osób poddało się badaniu RTG, a 9O osób wykonało 

badanie spirometryczne.  

 

2. Rozwój 

 

2.1. Wyłoniono wykonawcę na przygotowanie dokumentacji projektowej związanej z budową 

sali sportowej przy budynku Szkoły podstawowej w Kępnie. 

Dokumentacja zostanie przygotowana przez firmę projektową MODESTIC- Sebastian Lusar z 

Wrocławia. Wartość Zamówienia 79 335,00 zł.  

 



2.2 Zakończono postępowanie dotyczące wykonania siłowni napowietrznej w miejscowości 

Kierzno. Zadanie realizowane jest w ramach projektu pn. "Zagospodarowanie terenu przy 

świetlicy wiejskiej w urządzenia do siłowni zewnętrznej” dofinansowanego ze środków 

dofinansowanego ze środków Województwa Wielkopolskiego w ramach V edycji konkursu 

"Pięknieje wielkopolska wieś". 

Zadanie realizowane przez FIT PARK SPÓŁKA Z OGRANICZONĄ 

ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ - SPÓŁKA KOMANDYTOWA z Torunia. Wartość zadania 

22386,00 zł. 

 

2.3 Przetargi ogłoszone:   

1. „Przebudowa drogi gminnej przy cmentarzu w Olszowie” 

Ogłoszony: 3 września 2015 r., planowany termin otwarcia ofert: 18 września 2015 r. 

2. „Przebudowa dróg gminnych w Mikorzynie” 

Ogłoszony: 3 września 2015 r., planowany termin otwarcia ofert: 18 września 2015 r. 

3. „Budowa kompleksu żłobkowo – przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Hanulinie – 

remont kuchni” 

Ogłoszony: 15 września 2015 r., planowany termin otwarcia ofert: 30 września 2015 r. 

4. „Przebudowa ulic: Nowowiejskiego, Chopina, Szymanowskiego, Moniuszki i 

Paderewskiego w Kępnie – etap I i II” 

Ogłoszony: 15 września 2015 r., planowany termin otwarcia ofert: 2 października 2015 r. 

 

2.4 Przetargi w trakcie oceny ofert. 

1. „Budowa i zakup wyposażenia remizy OSP w Ostrówcu” 

Ogłoszony: 13 sierpnia 2015 r., termin otwarcia ofert: 28 sierpnia 2015 r. 

Wpłynęły dwie oferty: 

1) Przedsiębiorstwo Budowlane „KAWALER” Edward Kawaler, ul. Przemysłowa 15 

63-500 Ostrzeszów - 235.804,77 zł 

2) Bracia Mamczak s.c., ul. Ruchu Oporu 2, 63-600 Kępno - 349.682,48 zł 

Kwota przeznaczona na realizację zadania we wniosku o wszczęcie postępowania - 165.000,00 

zł 

 

2. „Przebudowa chodników przy drogach gminnych; ul Berwińskiego i ul. Młyńska w Kępnie 

oraz w m. Kierzno na terenie Gminy Kępno” 

Ogłoszony: 25 sierpnia 2015 r., termin otwarcia ofert: 09 września 2015 r.  



 

Numer oferty Nazwa (firma) i adres wykonawcy 

Cena oferty 

Część I Część II Część III 

 

1 

MUR-MAX Agnieszka Grechowicz 

ul. Powstańców Wielkopolskich 41c lok. 

2 

63-500 Ostrzeszów 

72.299,86 zł  

- 

 

 

- 

 

2 

Firma Usługowo – Handlowa  

Ewelina Hurna  

Mikorzyn 64D 

63-600 Kępno 

49.077,00 zł  

- 

13.899,00 zł 

3 

BRACIA MAMCZAK s.c. 

Usługi Budowlane – Handel – Produkcja  

ul. Ruchu Oporu 2 

63-600 Kępno  

54.583,57 zł  

- 

16.855,33 zł 

4 

Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – 

Mostowe SA  

ul. Przemysłowa 8  

63-600 Kępno 

50.307,34 zł 52.791,66 zł 14.004,26 zł 

5 

ELEKTROMEX Sp. z o.o.  

ul. Broniewskiego 16 

63-600 Kępno 

53.796,63 zł 58.218,90 zł 13.857,65 zł 

 

Kwota przeznaczona na realizację 

zadania we wniosku o wszczęcie 

postępowania 

169.000,00 zł 

 

W dniu 14 września 2015 r. do wykonawcy skierowano wezwanie do uzupełnienia 

dokumentów niezbędnych do rozstrzygnięcia postępowania, termin uzupełnienia – 18 września 

2015 r. 

 

2.5 Przetargi rozstrzygnięte: brak 

 

2.6 Przetargi unieważnione: brak 

 

2.7 Zapytania ofertowe rozstrzygnięte: brak 

 



 

2.8 Gospodarka komunalna i gospodarka nieruchomościami: 

 

1. Zarządzenie Nr 129a/2015 Burmistrza Miasta i Gminy Kępno z dnia 4 września 2015 roku 

w sprawie: zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno, nieruchomości gruntowej, 

położonej w obrębie geodezyjnym Kępno (dz.88/6) oraz ustalenia ceny wywoławczej do 

pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego. 

 

2. Zarządzenie Nr 130/2015 Burmistrza Miasta i Gminy Kępno z dnia 4 września 2015 roku w 

sprawie: zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno, nieruchomości gruntowej, 

położonej w obrębie geodezyjnym Kępno (dz.88/5) oraz ustalenia ceny wywoławczej do 

pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego. 

 

3. Spotkania i rozmowy Burmistrza Miasta i Gminy Kępno 

 

3.1 27 sierpnia spotkałem się ze Starostą Kępińskim Witoldem Jankowskim. Spotkanie odbyło 

się z mojej inicjatywy, a dotyczyło podania przyczyn rezygnacji przez Starostę z dotacji [50%], 

na modernizacje ulicy Wieluńskiej w Kępnie. O rezygnacji dowiedziałem się przypadkowo w 

dniu 25.08  od osoby przypadkowo spotkanej w ratuszu.  

 

Również tego dnia spotkałem się z przewodniczącym Rady Nadzorczej Spółki ZZO Olszowa 

Sp. z o.o. Krzysztofem Diduchem. Podczas spotkania omówiliśmy aktualną sytuację 

ekonomiczną i kadrową w spółce. 

Ponadto tego dnia wręczyłem akty mianowania na wyższy stopień zawodowy grupie 7 

nauczycielek z szkół, dla których Gmina Kępno jest organem prowadzącym. W spotkaniu 

udział wzięła Naczelnik Wydziału WOKSiFE UMiG Kępno. 

 

3.2 28 sierpnia spotkałem się z Prezesem spółki ADM Sp. z o.o. Radosławem Pielesem. 

Spotkanie dotyczyło remontu elewacji budynku przy ul. Kościuszki 9. Na tej elewacji w dniu 

19 października br., ma być umieszczona i odsłonięta tablica upamiętniająca wydarzenia z 

19.10.1945 roku, jakie miały miejsce w Kępnie. 

 

Również tego dnia spotkałem się z Prezesem Spółki Projekt Kępno, z którym omówiłem 

aktualną sytuację w Spółce, plany do 31.12.br., stan zatrudnienia oraz koszty funkcjonowania. 



 

Również tego dnia udałem się do Ostrowa Wlkp., na spotkanie z głównymi [7], udziałowcami 

spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o.o., które dotyczyło omówieniu aktualnej sytuacji 

w spółce; po tym jak jedynymi udziałowcami spółki zostały samorządy.  

 

Również tego dnia uczestniczyłem w koncercie, który zakończył „Muzyczne Lato w Kępnie”. 

Wystąpiły zespoły Concept, Tampada, Clavesyny, oraz Queentoband. W wydarzeniu wzięli 

również udział członkowie delegacji z węgierskiego miasta Encs. 

 

3.3 29 sierpnia spotkałem się z delegacją z partnerskiego miasta Encs. Członkowie delegacji 

zwiedzili ratusz, zostały im przedstawione podstawowe zasady jego funkcjonowania. 

 

3.4 30 sierpnia uczestniczyłem w Dożynkach Powiatowo-Gminnych na kępińskim rynku. 

Ostatni raz, tego typu impreza odbyła się w centrum miasta 15 lat temu. Przez miasto przejechał 

uroczysty korowód, następnie przed ratuszem odprawiona została msza święta. Podczas mszy 

świętej i części oficjalnej gościliśmy Minister Andżelikę Możdżanowską, Poseł Bożenę 

Henczycę, a także przedstawicieli: Posła do Parlamentu Europejskiego Andrzeja Grzyba oraz 

Marszałka Województwa Wielkopolskiego Krzysztofa Grabowskiego. 9 rolników z Gminy 

Kępno otrzymało medale „Zasłużony dla Rolnictwa”. Wyróżnieni to: Andrzej Chudy, Roman 

Żymełka, Mirosław Latusek, Henryk Wojciechowski, Henryk Solecki, Andrzej Cierlak, 

Andrzej Kowalek, Stanisław Opac oraz Tadeusz Głowacz. Szczególne podziękowania należą 

się w tym miejscu Minister Możdżanowskiej. W drewnianych chatkach można było skosztować 

wiejskich specjałów. Wśród nich znalazł się oczywiście chleb ze swojskim smalcem, ogórki 

kiszone, kiełbasa, grochówka, żurek i placek drożdżowy. Wystąpił Zespół Pieśni i Tańca 

Przygodzice, który zaprezentował dożynkowe obrzędy, a także zespół Furmany z Gorzyc. 

Gwiazdą wieczoru był Gang Marcela, a na zakończenie wystąpił Side Squad.  

 

3.5 31 sierpnia przyjmowałem interesantów. 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w obchodach XXXV rocznicy Porozumień Sierpniowych. 

Pod pomnikiem na rynku delegacje złożyły wiązanki, natomiast później w Kępińskim Ośrodku 

Kultury odbyło się spotkanie przy kawie, podczas którego prelegenci opowiedzieli o 

wydarzeniach i przeżyciach z tamtego okresu. 

 



3.6 1 września uczestniczyłem w obchodach 76 rocznicy wybuchu II wojny światowej na 

kępińskim rynku. 

 

3.7 3 września uczestniczyłem w konferencji „Giełda dla  Rozwoju”, jaka odbyła się w 

Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu a zorganizowana została m.in. dla samorządów 

zainteresowanych pozyskaniem środków na inwestycje m.in. z emisji obligacji komunalnych. 

 

3.8 4 września spotkałem się z przedstawicielami koncernu Veolia z Poznania. Koncern 

zaoferował wdrożenie technologii spalania odpadów z ZZO Olszowa [zmiana przepisów od 

01.01.2016 roku] oraz osadów z oczyszczalni ścieków Wodociągów Kępińskich. 

Przedstawiono również inne płaszczyzny potencjalnej współpracy. Wizyta miała charakter 

informacyjny. 

 

Również tego dnia spotkałem się z Prezesem spółki Projekt Kępno Sp. z o. o.. Spotkanie 

dotyczyło sytuacji w spółce w związku z prowadzeniem SPP, a także w związku z zamiarem 

sprzedaży przez Orange nieruchomości w której spółka ma swoją siedzibę. 

 

Ponadto spotkałem się z Dyrektor Biblioteki Samorządowej, z która omówiłem sytuację filii 

biblioteki w Myjomicach. W spotkaniu udział wzięła Naczelnik Wydziału OKSiFE. 

 

Tego dnia spotkałem się również z Komendantem Powiatowym Policji, z którym rozmawiałem 

m.in. na temat debaty dotyczącej bezpieczeństwa, która po raz trzeci odbędzie się w Kępnie. 

 

3.9 5 września wziąłem udział w Narodowym Czytaniu „Lalki” Bolesława Prusa. Była to 4 

edycja ogólnokrajowej akcji. W Kępnie została zorganizowana z inicjatywy Biblioteki 

Samorządowej na skwerze pocztowym. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w otwarciu wystawy malarskiej „Kwiecie Mój” 

zorganizowanej w Bibliotece Powiatowej przez Stowarzyszenie Amatorów Plastyków{????] 

 

3.10 6 września wziąłem udział w Dożynkach Diecezjalnych w Mikorzynie. Dożynki składały 

się tradycyjnie z mszy świętej, uroczystego korowodu oraz części artystycznej. 

 



3.11 7 września spotkałem się z Lechem Bober, który jest prezesem spółki będącej 

podwykonawcą firmy Budimex. Spółka wykonywać będzie I odcinek obwodnicy Kępna w 

ciągu drogi nr 11. Spotkanie dotyczyło wyznaczenia lokalizacji dla kopalni żwiru. W spotkaniu 

udział wziął Naczelnik Wydziału Rozwoju i jego Zastępca. 

 

Również tego dnia spotkałem się z Dariuszem Giza Dyrektorem Spółki ProPolis Consulting 

Sp. z o.o., który złożył ofertę dotycząca wykonania: 

1/ analizy budżetu gminy 

2/ analizy kosztów funkcjonowania oświaty 

3/ analizy funkcjonowania spółki Wodociągi Kępińskie. 

 

Również tego dnia przyjmowałem interesantów. 

 

Ponadto tego dnia spotkałem się z Romualdem Nozyńskim. Spotkanie dotyczyło oferty 

zagospodarowania frakcji nadsitowej z ZZO Olszowa w związku z nowymi przepisami od 

01.01.2016 roku. 

 

3.12 8 września razem z Przewodniczącym Rady Nadzorczej Spółki ZZO Olszowa w Oleśnicy 

spotkaliśmy się z Burmistrzem Oleśnicy, jego zastępca, członkiem Rady Nadzorczej ZZO 

Olszowa reprezentującym Miasto Oleśnica. Spotkanie dotyczyło omówieniu aktualnej sytuacji 

w Spółce, m.in. podważaniu przez Zarząd Spółki wyboru członków Rady Nadzorczej 

reprezentującej Kępno i Oleśnicę, działalności Zarządu, „sposobu” pozyskiwania dodatkowego 

strumienia odpadów przez Zarząd Spółki, kosztów funkcjonowania spółki. 

 

Również tego dnia spotkałem się z przewodniczącym Rady Nadzorczej Spółki ADM-Kępno 

Sp. z o. o., z którym rozmawiałem na temat prowadzonych prac remontowych przez Spółkę, 

planów remontowych na rok 2016 oraz w sprawie budowy bloków przy ul. Przemysłowej. 

 

Również tego dnia wziąłem udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i 

Gospodarczej Rady Miejskiej, podczas którego zostały omówione audyty kępińskich spółek 

komunalnych. W posiedzeniu udział wzięli przedstawiciele Zarządów oraz Rad Nadzorczych. 

 



Również tego dnia wziąłem udział w konferencji prasowej poświęconej kępińskiej oświacie. 

Szczególny nacisk położono na dane statystyczne, kwestie sześciolatków, które poszły po raz 

pierwszy do szkół oraz Budżet Obywatelski.  

 

3.13 10 września wziąłem udział w rozpoczęciu „Czwartków lekkoatletycznych” na Stadionie 

Miejskim w Kępnie. Specjalnym gościem imprezy był wielokrotny olimpijczyk w skoku 

wzwyż – Artur Partyka. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w debacie społecznej dotyczącej bezpieczeństwa. 

Reprezentowałem podczas niej Gminę Kępno. Udział wzięli również Wielkopolski Komendant 

Wojewódzki Policji w Poznaniu insp. dr Rafał Batkowski, Wicewojewoda Wielkopolski 

Dorota Kinal, Komendant Powiatowy Policji w Kępnie mł. insp. Waldemar Tyrański oraz 

Starosta Kępiński Witold Jankowski. Debata przyciągnęła również radnych, przedstawicieli 

organizacji pozarządowych i wielu innych mieszkańców powiatu. Na debacie poruszono 

tematy z zakresu od typowo związanych z ruchem drogowym, po infrastrukturalne i 

prewencyjne. 

 

Również tego dnia spotkałem się z dyrektorami placówek oświatowych. Spotkanie robocze 

było poświęcone bieżącym statystykom oraz najnowszym problemom, jakie pojawiły się w 

pierwszych dniach roku szkolnego. Podczas spotkania oficjalnie pożegnała się przechodząca 

na emeryturę Grażyna Tyc – wieloletni dyrektor przedszkola w Hanulinie. 

 

3.14 11 września odbyłem spotkanie ze Starostą Kępińskim Witoldem Jankowskim. Spotkanie 

dotyczyło planowanej inwestycji drogowej Starostwa, przebiegającej częściowo przez Gminę 

Kępno. 

 

Również tego dnia spotkałem się z Prezydent Ostrowa Wielkopolskiego Beatą Klimek. 

 

Również tego dnia spotkałem się z Iwoną Chowańską, reprezentującą grupę zainteresowaną 

postawieniem w Kępnie pomnika „Żołnierzy Wyklętych”. 

 

3.15 12 września uczestniczyłem w pikniku zdrowia na terenie Kępińskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji. Podczas pikniku można było skorzystać z darmowych porad wysokiej klasy 



specjalistów w dziedzinie medycyny oraz poddać się badaniom. Dodatkową atrakcją był pokaz 

gotowania zdrowej żywności, który poprowadził Pascal Brodnicki. 

 

3.16 13 września wziąłem udział w Dożynkach Parafialnych miejscowości Myjomice i 

Ostrówiec. Dożynki składały się tradycyjnie z mszy świętej, uroczystego korowodu oraz części 

artystycznej zorganizowanej przez miejscową szkołę podstawową. 

 

3.17. 14 września przyjąłem przedstawiciela spółki Kaufland Polska Markety Sp. z o.o., która 

zainteresowana jest inwestycją handlową na terenie miasta. Jak podkreślił przedstawiciel spółki 

wizyta jego związana jest z pobytem i rozmową z moją poprzedniczką, która wyraziła 

zainteresowanie dla inwestycji o charakterze handlowym w Kępnie. W spotkaniu udział wzięła 

z-ca Naczelnika Wydziału Rozwoju UMiG Kępno. 

 

Również tego dnia przyjmowałem interesantów. 

 

3.18. 15 września przyjąłem Przewodniczącego Rady Nadzorczej Spółki Energetyka Cieplna – 

Kępno Sp. z o.o., z którym rozmawiałem na temat aktualnej sytuacji w spółce, prowadzonych 

inwestycjach i remontach. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej Spółki ADM – Kępno Sp. 

z o.o.. 

 

W dalszej części dnia spotkałem się [ na moje zaproszenie] z wójtami gmin powiatu 

kępińskiego i wójtem gminy Doruchów, z którymi omówiłem aktualną sytuację w spółce ZZO 

Olszowa i przeprowadzone w tej sprawie moje rozmowy z Burmistrzem Oleśnicy. Spotkanie 

ma związek z zaplanowanym na 24.09., Zgromadzeniem Wspólników Spółki. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej Spółki Projekt Kępno. 

 

Również tego dnia spotkałem się z wszystkimi osobami, instytucjami, które przyczyniły się, 

współorganizowały dożynki gminno-powiatowe, aby podziękować za prace przy ich 

organizacji. 

 



Wieczorem wyjechałem do Warszawy, aby dnia następnego o godz. 9.00 uczestniczyć w 

spotkaniu w NFOSiGW. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządził: K. Godek 

 


